
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
KÉSZÜLT: 2009. november 2-án Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
soron kívüli ülésén. 
 
A TESTÜLETI ÜLÉS HELYE: Városháza Díszterme 
 
JELEN VANNAK: Dr. Garay Rita polgármester, Takács Ferenc és Szűcs István 
alpolgármester, Benyó Pál, Gyivicsan György, Hovorka István, Krcsméri János, Litauszki 
András, Malya György, Tuska Pálné  és Varga András képviselők 
 
Később érkezett:  Szűcs István alpolgármester, Gyivicsan György és Hovorka István 
képviselők 
 
Igazoltan távol: Dudás Tibor, dr. Kancsó János és Zsura Zoltán  képviselők 
 
 
TANÁCSKOZÁSI JOGGAL RÉSZT VESZ: Szabados Zoltán jegyző, dr. Kruzslicz-
Bodnár Gréta aljegyző, Skultéti Mihály műszaki osztályvezető, Hajdu Zoltán műszaki 
ügyintéző 
 
A jegyzőkönyvet vezeti: Besenyi Ildikó ügyintéző 
 
Dr. Garay Rita polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait, a határozatképességet 
megállapítja. Elmondja, hogy Dudás Tibor, dr. Kancsó János és Zsura Zoltán képviselők 
egyéb elfoglaltságuk miatt nem tudnak részt venni a mai ülésen. 
Javasolja „Az ÖKOMORV Kereskedelmi Kft. ajánlata egyes önkormányzati intézmények 
fűtéskorszerűsítésére” tárgyú napirend tárgyalását előre venni, mivel az ÖKOMORV 
képviseletében megjelent Morvai Ferenc úr. Továbbá javasolja a napirendek közé felvenni 
12-es sorszámmal a „Döntés a „Közösségi közlekedés fejlesztése Tótkomlóson” DAOP-3.2.1-
2008-0040 azonosító számú projekt autóbuszváró épület bővítés kivitelezésére beérkezett 
ajánlatokról tárgyú napirendet, 13-as sorszámmal „A 305/2009. (IX. 30.) kt. határozat 
módosítása – a DAOP-2009-5.1.1.B „A városi örökség megőrzése és korszerűsítése” pályázat 
önerő megállapítása” tárgyú napirendet és 14-es sorszámmal „A Postahivatal környezetében 
parkolók létesítése” tárgyú napirendet, amelyet javasol újra tárgyalni. 
Tájékoztatásul elmondja, hogy várják Weszely Tamás urat és javasolja, hogy amikor 
megérkezik az őt érintő napirendet vegyék előre és tárgyalják meg.  
 

Gyivicsan György képviselő megérkezik 
 
Szavazásra bocsátja „Az ÖKOMORV Kereskedelmi Kft. ajánlata egyes önkormányzati 
intézmények fűtéskorszerűsítésére” tárgyú napirend zárt ülésen való tárgyalását. 
 
7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül érvényes döntés nem született 
 
Varga András képviselő kérdezi, hogy miért ragaszkodnak képviselő társai a zárt üléshez? 
 
Gyivicsan György képviselő elmondja, hogy külső befolyásolás ne legyen.  
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Malya György képviselő elmondja, hogy még semmi nem dőlt el, senki másnak nincs köze, 
hogy miről tárgyalnak és a nyílt ülésről azt visznek ki, amit akarnak. 
 
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a napirendet. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend megtárgyalásával 8  igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül egyetért: 
 

Napirendi javaslat: 
1. Az ÖKOMORV Kereskedelmi Kft. ajánlata egyes önkormányzati 

intézmények fűtéskorszerűsítésére 
2. DAOP-2009-3.1.1/B „Önkormányzati tulajdonú belterületi közutak 

fejlesztése” című pályázat dokumentáció műszaki tartalom 
meghatározása (az október 26-ai ülés anyagával megküldve) 

3. Ingatlanbiztosítása mentőállomás létesítésére 
4. Matajsz András közterülettel kapcsolatos beadványa 
5. Békés Megyei Vízművek Zrt. Együttműködési Szerződés mellékletét 

képező Üzemeltetési Szerződés, valamint a Víz- és 
Csatornaszolgáltatási díjképzés Szabályzatának módosítása 

6. Békéssámson, Rákóczi u. 18/2. számú, 318/2 hrsz-ú ingatlanon 
létesített díszburkolatos  parkoló hatósági bontásához pénzügyi fedezet 
biztosítása 

7. „Tótkomlós csatornázásának és szennyvíztisztításának fejlesztése” 
KEOP-7.1.2.0/1F-2008 azonosító számú projekt projektfejlesztési 
szakaszához kapcsolódó tervező beszerzésére beérkezett ajánlat 
elfogadása 

8. A DAOP-2009-3.1.1/B számú „Önkormányzati tulajdonú belterületi 
közutak fejlesztése” elnevezésű pályázathoz kapcsolódó pályázati 
dokumentáció összeállítására a pályázatíró kiválasztása 

9. Tótkomlós, Békéssámson és Csanádapáca együttes pályázatának 
benyújtása kulturális szolgáltatások fejlesztése témakörben 
rendezvénysátor vásárlására 

10. Felhatalmazás LEADER pályázatok együttműködési 
megállapodásának aláírására 

11.Pályázat benyújtása testvér települési kapcsolatok erősítésére 
12.Pályázat benyújtása közösségi célú fejlesztés keretében települési 

gyűjtemények fejlesztésére 
13.„Döntés a „Közösségi közlekedés fejlesztése Tótkomlóson” DAOP-3.2.1-

2008-0040 azonosító számú projekt autóbuszváró épület bővítés 
kivitelezésére beérkezett ajánlatokról 

14.A 305/2009. (IX. 30.) kt. határozat módosítása – a DAOP-2009-5.1.1.B 
„A városi örökség megőrzése és korszerűsítése” pályázat önerő 
megállapítása 

15.A Postahivatal környezetében parkolók létesítése 
 (A napirendek írásos anyagai a jegyzőkönyv mellékletei.) 
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Dr. Garay Rita polgármester  jegyzőkönyv hitelesítőknek az abc sorrendben következő két 
képviselőt, Tuska Pálné és Varga András  képviselőket jelöli ki.  
 
 
 

1. Az ÖKOMORV Kereskedelmi Kft. ajánlata egyes 
önkormányzati intézmények fűtéskorszerűsítésére 

 
 
Dr. Garay Rita polgármester  köszönti Morvai Ferenc urat az ÖKOMORV Kft. ügyvezetőjét. 
Elmondja, hogy a képviselők megkapták az írásos anyagot, amelyet a Kft. készített azon 
szempontok figyelembe vételével, amelyet a képviselő-testület meghatározott. Ennek 
megfelelően intézményekre lebontva készítették el a szerződés tervezetet, amelyet az 
önkormányzat jogi képviselője véleményezett, továbbá a számításokat, amelyek a beruházás 
költségeit tartalmazzák. Elmondja továbbá, hogy a költségek tartalmazzák a társasházra jutó 
költségeket is. Kérdezi, hogy amennyiben ezt kiveszik, annyival csökkenne az önkormányzat 
kiadása? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy globálisan nézték a beruházás költségeit. 
 

Krcsméri János és Benyó Pál képviselők kimennek az ülésről 
 

 
Dr. Garay Rita polgármester  szünetet rendel el, mivel a képviselő-testület létszáma 8 fő alá 
csökkent, ezért az ülés határozatképtelen. 
 

SZÜNET 
 

Krcsméri János képviselő visszajön az ülésre 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja továbbá, hogy kétszer nem akarnak kazánházat szerelni, 
hanem a maximális igényt kielégítő beruházást kívánják megvalósítani. A beruházás keretén 
belül felújítanák a két intézmény radiátorait, a gépészetet, kicserélnék a távvezetéket a 
földben, a kazánházat teljes körűen felújítanák és egy raktárt építenének a pellet tárolására és 
elvégeznék a villanyszerelést is. Továbbá elmondja, hogy az elvégzett felújításokat követően 
a többi önkormányzati intézmények is csatlakozhatnának a rendszerre, de akár nem 
önkormányzati intézmények is csatlakozhatnának.  
 

Gyivicsan György képviselő kimegy az ülésről 
 
Dr. Garay Rita polgármester  szünetet rendel el, mivel a képviselő-testület létszáma 8 fő alá 
csökkent, ezért az ülés határozatképtelen. 
 

SZÜNET 
 

Gyivicsan György képviselő visszajön az ülésre 
 
Morvai Ferenc ügyvezető tájékoztatásul elmondja, hogy amennyiben a társasházzal nem 
számolnának, akkor csak 15 millió Ft-tal kerülne kevesebbe a beruházás, de a megtakarítás 
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jóval kevesebb lenne, ezért célszerű, hogy a társasház is rá legyen kapcsolva a rendszerre. Így 
a megtakarítási idő 15 év, egyébként 30 év lenne.  
 
Dr. Garay Rita polgármester  kérdezi, hogy a társasházzal felvették a kapcsolatot, mert az ő 
nevükben az önkormányzat nem tud nyilatkozni. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy Malya György képviselő úr felvette a kapcsolatot a 
Lakásszövetkezettel.  
 
Malya György képviselő elmondja, hogy a társasház biztos élni fog a lehetőséggel, ha ez a 
beruházás megvalósul. 
 
Dr. Garay Rita polgármester  elmondja, hogy most 15 éves futamidővel számoltak. Kérdezi, 
amennyiben a társasház is rácsatlakozik a rendszerre, akkor ez a futamidő csökkenne? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ez a futamidő a társasházzal van számolva, akkor 
csökkenne tovább, amennyiben további intézmények is rácsatlakoznának a rendszerre. 
 
Dr. Garay Rita polgármester  kérdezi, hogy 15 év múlva milyen lehetőségei lesznek az 
önkormányzatnak? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy több lehetőség van. Egyrészt 15 év után 
meghosszabbíthatják a futamidőt, vagy az akkori maradványértéken megvásárolhatja az 
önkormányzat a beruházást, esetleg az elkövetkező időszakban olyan pályázati lehetőségek is 
lesznek, amelyet  a már elkészült beruházásokra is igénybe lehet venni. 
 
Dr. Garay Rita polgármester  kérdezi, hogy mennyi lenne a beruházás maradványértéken? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ez megegyezés alapján,  akár 10 %-os áron adnák 
át az önkormányzatnak. 
 
Gyivicsan György képviselő elmondja, hallották korábban, hogy vannak referenciák, kérdezi, 
hogy akkor miért ez a beruházás lenne a referencia munka? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy valóban Budapesten a Rottenbiller utcában már 
elkészült egy ilyen beruházás, de ez azért lenne referencia munka, mert egy helyről, bizonyos 
körön belül szolgáltatnák a fűtést és mert itt akarják kiváltani pelletes kazánnal az összes 
intézményi távhőt, melynek célja a környezetterhelés csökkentése és nem kellene a külföldi  
gáztól függeni, továbbá külön bevételt jelenteni, mert kiváltják a környezetszennyező 
gázfűtést.  
 

Benyó Pál képviselő visszajön az ülésre 
 
Gyivicsan György képviselő elmondja, hogy nettó 300 milliós beruházás valósul meg 15 éves 
futamidővel számolva és a gázszámla éves szinten 15 millió forint. Ha ezt 15 évre elosztják és 
a teljes költséget megtakarítanák 0-ból jönnének ki. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ők ezen nem akarnak kereskedni. A kapott eurót 
csak erre a célra fordíthatja, másra nem költheti még akkor sem, ha ez veszteséges is lesz.  
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Litauszki András képviselő kérdezi, hogy gázfogyasztásról vagy gázköltségről van szó, mert 
nem mindegy? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy a tényadatok  a m2 alapján lettek számolva és van 
egy szorzószám, ami előírás, nem ő találta ki. Továbbá elmondja, hogy a korábbi 
gázfogyasztást vették alapul, amely adatot az önkormányzattól kaptak, de ez nem valós szám, 
mivel spóroltak a Művelődési Házban a fűtéssel. 
 

Szűcs István alpolgármester megérkezik az ülésre 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy a gáznak van m3-énti ára, van a pelletnek is, 
és a gázfűtésnek vannak fajlagos költségei. Elmondja, hogy az anyagban az áll, hogy 8-10 % 
kedvezményt fognak kapni, de miből? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy a mindenkori földgázzal előállított 1 GJ mínusz 8 
%-ka és azt is figyelembe kell venni, hogy a gázár mellett vannak egyéb költségek, a 
vezetékjog, a kazánház villanyköltsége, takarítása, a fűtőnek a bére és a kazán amortizációs 
költsége.  
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy fennáll annak a veszélye, hogy magasabb 
költséget fognak fizetni, mint most gázzal. Továbbá elmondja, hogy a most meglévő 
rendszerrel nincs gond, ami viszont most ki lesz cserélve, de arra nem kellene költeni.  
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy most fajlagosan több gázt használnak, mivel 
korszerűtlen a rendszer és fűtik az utcát. Továbbá elmondja, hogy ezen nem akarnak 
nyerészkedni, ezt a beruházást referenciának szánják. 
 
Malya György képviselő elmondja, hogy látja a megtérülést, a hatásfok növekedést és a 
befektetett megtérülő energiahordozó ára. Véleménye szerint amennyiben sikerül mindenki 
számára az árképzést átláthatóvá tenni, azt pontosítani szükséges, de nem érti, miért 
berzenkedik mindenki, ha ez az önkormányzatnak egy fillérébe sem kerül. 
 
Takács Ferenc alpolgármester elmondja, hogy ez a beruházás ebben a formában a városnak 
egyetlen forintjába sem kerül és ez a probléma már több éve megoldatlan. Továbbá elmondja, 
hogy három éve nincs pályázati lehetőség és pénze sem az önkormányzatnak, hogy a 
rendszert lecseréljék. Véleménye szerint nincs az önkormányzat olyan helyzetben, hogy a 
befektetőt elküldjék és ezt a lehetőséget elszalasszák. Továbbá elmondja, hogy értelmetlennek 
tartja a vitatkozást, mert az önkormányzat nem tesz hozzá egy forintot sem. 
 

Hovorka István képviselő megérkezik az ülésre 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, majd eldönti a képviselő-testület, hogy élnek-e a 
lehetőséggel vagy sem, de meg kell beszélni a dolgokat, hogy tudjanak dönteni. Továbbá 
elmondja, hogy felesleges köröket ne fussanak, ha nem élnek a lehetőséggel, akkor azt 
tudomásul veszik.  
 
Litauszki András képviselő elmondja, hogy a képviselők az önkormányzat érdekeit képviselik 
és ezért járják körbe ilyen részletesen a dolgokat. Kérdezi, hogy a 8 %-os kedvezmény mihez 
van viszonyítva? 
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Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy a mindenkori gázáránál 8 %-kal adják olcsóbban a 
hődíjat. 
 

Takács Ferenc alpolgármester kimegy az ülésről 
 
Tuska Pálné képviselő elmondja, hogy arról van szó, hogy a cég elvégzi azt a beruházást, 
amelyet az önkormányzat nem tudna elvégezni és a mindenkori gázárnál 8 %-kal kevesebbért 
fogják kapni a hődíjat. 
 

Takács Ferenc alpolgármester visszajön az ülésre 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ez így van, továbbá 40 %-kal kevesebb 
hőmennyiséget fognak elhasználni, mivel korszerű lesz a fűtésrendszer és pellet fűtőértéke is 
nagyobb, mint a gázé. 
 
Szűcs István alpolgármester kérdezi, hogy hány székhelye van a Kft-nek és hol? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy egy, Budapesten. 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy akkor a Közüzemi Szerződésen miért 
Kecskemét van címként feltüntetve? Véleménye szerint komolytalannak tűnik a szerződés. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy az a szerződés csak egy minta, amit az internetről 
töltöttek le. 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy az anyag utolsó oldalán egy grafikonon 
próbálják magyarázni a megtérülést. Kérdése, hogy ez mit jelent és mit tartalmaz? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy az a táblázat az összes önkormányzati intézmény és 
a társasház beruházását tartalmazza.  
 

Takács Ferenc alpolgármester kimegy az ülésről 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy az éves fűtési költséget 56 millióra tervezik. 
Kérdezi, hogy ez hogy jött ki, mert a leadott adatok alapján 20 millió? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy a meglévő m2-t vették alapul és a maximális 
hőmennyiséget, amit előírnak a jogszabályok. Továbbá elmondja, hogy most spórolt az 
önkormányzat, de ők a tényleges fogyasztást vették alapul és ebbe a költségbe a társasház is 
benne van. 
 
Szűcs István alpolgármester  szerint a beruházás építési engedély köteles és közbeszereztetés 
alá esik. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy amennyiben szükséges azt ők beszerzik és kiírják a 
közbeszerzési eljárást, nem akarnak semmilyen törvénytelenséget. 
 

Takács Ferenc alpolgármester visszajön az ülésre 
 
Szűcs István alpolgármester  kérdezi, hogy milyen garancia kell az önkormányzattól? 
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Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy a szakhatósági engedélyek ők szerzik be, a 
szolgalmi jog bejegyzéséhez az önkormányzattól kell engedély. Továbbá elmondja, hogy 
amennyiben szükség van építési engedélyre, azt beszerzik és az önkormányzatnak garantálni 
kell, hogy a jelenlegi hőigényt átveszik. Majd 15 év múlva 40 %-on vagy 10 %-on 
megvásárolhatja az önkormányzat a beruházást. Továbbá elmondja, hogy amennyiben 
megvalósul a rendszer, úgy külső fogyasztókat lehet bevonni, amivel jól jár az önkormányzat. 
 
Dr. Garay Rita polgármester kérdezi, kell közbeszereztetni vagy szabadalmi joguk van? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy nyolc szerződést írtak alá eddig közbeszerzés 
nélkül, de nem zárkózik el, sőt ragaszkodik hozzá, hogy minden szabályosan menjen. Örül 
most ennek a vitának is, mert volt, ahol a polgármester megígérte, de a képviselők nem 
járultak hozzá a beruházáshoz. 
 
Szabados Zoltán jegyző kérdezi, hogy milyen tartalmú döntést kell hoznia a testületnek? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy elvi döntést szeretne kapni, amely tartalmazza a 
beruházás értékét, 15 éves futamidőt, a 40 és 10 % közötti kivásárlás lehetőségét, a szolgalmi 
jog a távvezetékhez, az építési engedély beszerzését és a – 8 %-os kedvezményt a mindenkori 
gázárnál, felhatalmazás a polgármesternek, hogy ezeknek a feltételeknek megfelelően a 
szerződés tervezetet aláírja. 
 
Hovorka István képviselő elmondja, hogy ott volt Budapesten a megbeszélésen és ott 10 %-
os megtakarítás hangzott el. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy azért emelkedett 15 %-ra, mert a konvektorokat 
kicserélik radiátorokra mindenhol. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy a 15 éves futamidő úgy jön ki, hogy a 
társasház is benne van, de véleménye szerint a társasház nevében az önkormányzat nem 
nyilatkozhat, mert ahhoz kell a társasház közgyűlési határozata.  
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, ez így van, ha nem akkor 30 év. 
 
Varga András bizottsági elnök kérdezi, hogy ha a társasház nem lesz benne és 15 év múlva az 
önkormányzat ki akar lépni, akkor 120 milliót kell fizetni? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy 40 %-on értik a kazánok maradványértékét, azt 
amit százalékban kell rögzíteni. Amennyiben több intézmény is csatlakozik a rendszerre, 
akkor kevesebb is lehet. Továbbá elmondja, hogy ha még sem köt rá senki, akkor is van 
lehetőség, hogy megegyezzenek.  
 
Szűcs István alpolgármester kérdezi, hogy van arról hitelt érdemlő bizonyíték, hogy az a 1,5 
milliárd euró rendelkezésére áll a cégnek? 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy nem tartozik beszámolási kötelezettséggel, de van 
nála erről bizonyíték. Továbbá elmondja, hogy nem ragaszkodnak ahhoz, hogy itt 
befektessenek és nem kérnek egy fillér önerőt sem, de ha így sem kell, akkor nem erőltetik a 
beruházást. 
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Szűcs István alpolgármester javasolja, hogy tegyék bele a szerződésbe, hogy az 
önkormányzati intézményeknél +10 %-kal nagyobb hőmennyiséget nem használnak el. 
 
Gyivicsan György képviselő elmondja, hogy amennyiben bevonhatnak boldog-boldogtalant, 
akkor miért nem vonnak be már az elején, olyanokat, mint  a Komló épülete, Bástya, orvosi 
rendelő, fürdő. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy most a nyomvonal közelsége miatt esett erre a két 
intézményre és a társasházra a választás, de természetesen erre van lehetőség és erről beszélt 
már az elején, hogy annál jobb, ha minél többen csatlakozhatnak. 
 
Gyivicsan György képviselő kérdezi, hogy ha lesz közben pályázati lehetőség, ezt hogy 
lehetne közösen kihasználni? 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy jelenleg a talajvizet fűtik, ami a legnagyobb 
probléma a művelődési háznál, de ha az ki lesz cserélve lényegesen csökkenni fog a 
fogyasztás, továbbá amennyiben lesz pályázati lehetőség és kicserélik a nyílászárókat és 
szigetelést fognak végezni az épületen, azzal is csökkenni fog a fogyasztás mennyisége, de a 
szerződésben foglalt hőmennyiség nagysága kötni fogja az önkormányzatot. 
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ezt a szerződésben rögzíteni kell, ezért vannak itt, 
hogy tisztázzák ezeket a kérdéseket, de jelenleg erről kellene dönteni, hogy az önkormányzat 
szeretne-e a Kft-vel szerződést kötni és a szerződés részleteit a két jogásszal a rendelkezésre 
álló adatok alapján próbálják egyeztetni és a következő soros ülésen folytassák. 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy megfordítva az egész dolgot, hogy ha az 
önkormányzat azt mondja, hogy vannak intézményei és bevonva a magánszférát és fölteszi a 
lehetőséget, hogy mindenki csatlakozzon, majd fölméri az igényeket és azt műszaki 
tartalommal megtöltik, és egy koncessziós szerződéstervezetekkel megfuttatja, mint 
közbeszerzést, ahol bárki indulhat, de ez időigényes. Az  engedélyek megszerzése, 
gyakorlatilag az ami az anyagban le volt írva, hogy decemberben meg lesz, nem tartható. 
Most jót beszélgettek, de ezt már el kellene indítani és akkor már csak a legrészletesebb 
kérdésekben kell megegyezni.  
 
Morvai Ferenc ügyvezető elmondja, hogy ezen már rég túl vannak, de idő kellett az adatok 
beszerzéséhez, ahhoz hogy ezt az anyagot elkészítsék. Továbbá elmondja, hogy a 
szerződéstervezetbe kell rögzíteni az önkormányzat terveit, hogy mely intézményeket kívánja 
szigetelni és ott mennyivel kevesebb hőmennyiségre lesz szükség és a jogi kereteket a két 
jogásszal lerendezni és hogy még kiket kíván bevonni a beruházásba. Ő nem fogja feltúrni az 
egész várost a kazánház környékén, megvannak az adottságok, ezért az ideális helyszín, 
továbbá a radiátorok cseréje és egyebek, amelyek megnövelik az értéket és nemhogy 
megköszönnék, hogy a kazánház teljes felújítás keretén belül felújítja a fűtési rendszert. Az 
önkormányzatnak kell tudnia és nem neki, hogy milyen koncepciójuk van, mit akarnak az 
intézményekkel, de várja a döntést, hogy tovább lépjenek vagy nem. Nagyon sajnálja, hogy 
eltöltöttek 3 hónapot és nem haladtak előre és úgy érzi, hogy egyesen nem foglalkoznak 
komolyan ezzel a témával, mert ugyan azok a kérdések merültek fel, mint korábban, mikor 
már itt jártak. 
 
Dr. Garay Rita polgármester megköszöni a tájékoztatást és a döntésről majd írásban értesítik.  
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Morvai Ferenc ügyvezető távozik az ülésről 
 

Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy a döntés arról szóljon, hogy megkeresi a 
társasházat, hogy ők a hőenergiát átveszik és a szerződés feltételeit kidolgozni és kiírni a 
közbeszerzési eljárást. 
 

Weszely Tamás közbeszerzési tanácsadó megérkezik az ülésre 
 
Dr. Garay Rita polgármester  köszönti Weszely Tamás közbeszerzési tanácsadót és 
megkérdezi, hogy véleménye szerint kell közbeszereztetni egy olyan beruházást, amit ingyen  
elvégez a cég? 
 
Weszely Tamás tanácsadó elmondja, hogy ezt előre nem tudja megmondani, mert az a 
szerződéstől függ, hogy a koncessziós törvény szerint kell eljárni, vagy a Kbt. hatálya alá 
tartozik. 
 
Benyó Pál bizottsági elnök elmondja, hogy felelősségteljesen szeretnének dönteni, de nem 
volt meggyőző sem az írásos anyag, sem a kérdésekre adott válasz a Kft. részéről és még 
Malya György energetikus képviselő társának sem volt egyértelmű ez az összehányt anyag. 
 
Szűcs István alpolgármester továbbá javasolja, hogy késedelmi kötbért bele kell venni a 
szerződésbe. 
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja az elhangzott határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

362 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Az ÖKOMORV Kereskedelmi Kft. ajánlata egyes önkormányzati intézmények 

fűtéskorszerűsítésére 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy az „Új Élet” Lakásfenntartó Szövetkezet 
(5940 Tótkomlós, Erzsébet u. 1.) keresse meg, hogy csatlakozna-e 
a hőszolgáltatáshoz, amennyiben – 8 %-os kedvezménnyel 
hőenergia szolgáltatás lehetséges. Továbbá a szerződés 
feltételrendszereit dolgozza ki és a közbeszerzési ajánlatot készítse 
el. 

 
Felelős: dr. Garay Rita, polgármester 
Határidő: értelem szerint  
 

Malya György képviselő kimegy az ülésről 
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13.„Döntés a „Közösségi közlekedés fejlesztése Tótkomlóson” 
DAOP-3.2.1-2008-0040 azonosító számú projekt 
autóbuszváró épület bővítés kivitelezésére beérkezett 
ajánlatokról 

 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja volt egy felhatalmazása, hogy a rendelkezésre álló 
keretösszegig aláírja a szerződést, de a pontozás alapján a magasabb ajánlattevő lett a nyertes, 
és ez alapján nem írhatja alá a szerződést. 
 
Weszely Tamás tanácsadó elmondja, hogy a pontozási rendszert meghatározták és az 
ajánlattételi felhívás és a dokumentáció előírásának az ajánlatok megfelelnek, így a pontozás 
alapján a magasabb ajánlattevő lett a nyertes. Tájékoztatásul elmondja, hogy az 
önkormányzatnak két lehetősége van, vagy az összességében legelőnyösebb ajánlat 
elfogadása és a rendelkezésre álló források kiegészítése, vagy az eljárás eredménytelenné 
nyilvánítása.  
 
Szűcs István alpolgármester véleménye, hogy rosszul lett megfogalmazva az ajánlattételi 
felhívásban. Továbbá elmondja, hogy van egy Közbeszerzési Bizottság, és ha ezt tárgyalta 
volna, akkor ezeket a hibákat ki lehetett volna kerülni. 
 
Weszely Tamás tanácsadó elmondja, hogy ez nem az ő kompetenciája, hogy erről döntsön, ez 
a bizottság felelőssége. 
 

Hovorka István képviselő kimegy az ülésről 
 
Varga András bizottsági elnök kérdezi, hogy lehet módosítani a befejezési határidőt? 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy kezdeményezni kell a kiíró szervnél. 
Amennyiben hozzájárulnak nincs gond, de ha nem járulnak hozzá, akkor problémás a dolog. 
 
Weszely Tamás tanácsadó elmondja, hogy ha van egy eredménytelen közbeszerzési eljárás, a 
kiíró szerv valószínű engedélyezi a befejezési határidő módosítását. 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, ha még egyszer kiírják a közbeszerzési eljárást, akkor 
2 hónapot csúsznak. 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy valószínű van olyan cég, aki erre a határidőre be 
tudja fejezni a munkát.  Továbbá elmondja, hogy a tervezőknek kemény pénzeket fizetnek az 
önkormányzatok, ezért javasolja, hogy 80 e Ft+ÁFA összegért árulják a dokumentációt és az 
önkormányzat számlájára legyen befizetve. 
 
Weszely Tamás tanácsadó elmondja, hogy van egy aláírt keretszerződés, ami alapján 
működnek, így 30 e Ft+ ÁFA összegért árulták a dokumentációt.  
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, lehet, hogy a polgármester aláírta a szerződést, de a 
képviselő-testület előtt nem volt. 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


Dr. Garay Rita polgármester megköszöni Weszely Tamás tanácsadónak a tájékoztatást.  
 

Weszely Tamás tanácsadó távozik az ülésről 
 

Hovorka István képviselő visszajön az ülésre 
 
Dr. Garay Rita polgármester az 1-es határozati javaslatot bocsátja szavazásra. 
 
11 ellenszavazattal, igen szavazat és tartózkodás nélkül érvényes döntés nem született 
 
Dr. Garay Rita polgármester a 2-es határozati javaslatot bocsátja szavazásra. 
 
 A képviselő-testület 11  igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

363 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Döntés a „Közösségi közlekedés fejlesztése Tótkomlóson” DAOP-3.2.1-2008-0040 azonosító 

számú projekt autóbuszváró épület bővítés kivitelezésére beérkezett ajánlatokról 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a DAOP-
3.2.1-2008-0040 azonosító számú „Közösségi közlekedés 
fejlesztése Tótkomlóson” elnevezésű pályázat keretében az 
autóbuszváró épületbővítés (Tótkomlós, Szabadság tér) 
magasépítési kivitelezésére vonatkozó nyílt közbeszerzési eljárást  
a Kbt. 92. § (1) c) pont alapján eredménytelennek nyilvánítja és új 
közbeszerzési eljárást indít. 
Felhatalmazza a polgármestert az ajánlattételi felhívás tartalmának 
elfogadására, s megbízza a közbeszerzési tanácsadót, az 
ajánlattételi felhívás hiánypótlás szerinti tartalommal történő 
elfogadására, amennyiben a Közbeszerzési Értesítő 
Szerkesztőbizottsága hiánypótlási felhívást küld az ajánlattételi 
felhívás tartalmára vonatkozóan az ajánlatkérő számára vagy más 
okból kifolyólag szükséges az ajánlattételi felhívás módosítása. 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 
Felelős: dr. Garay Rita, polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja Szűcs István alpolgármester úr javaslatát. 
 
A képviselő-testület 11  igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

364 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
A közbeszerzési értesítőben való megjelenés költségének viselése 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete kéri, hogy a 
DAOP-3.2.1-2008-0040 azonosító számú „Közösségi közlekedés 
fejlesztése Tótkomlóson” ajánlati felhívás közbeszerzési 
értesítőben való megjelenésének költségeit a közbeszereztetéssel 
megbízott viselje. 
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Felelős: dr. Garay Rita, polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Szűcs István alpolgármester kimegy az ülésről 
 
 

2. DAOP-2009-3.1.1/B „Önkormányzati tulajdonú belterületi 
közutak fejlesztése” című pályázat dokumentáció műszaki 
tartalom meghatározása  

 
Dr. Garay Rita polgármester megkéri a Gazdasági Bizottság elnökét, hogy ismertesse a 
bizottság határozati javaslatát. 
 
Varga András bizottsági elnök ismerteti a bizottság javaslatát: 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési, Pénzügyi és 
Gazdasági Bizottsága javaslatot tesz a Képviselő-testületnek arra, hogy a pályázati felhíváson 
az alábbi műszaki tartalom mellett vegyen részt: 
1.Tass utca útépítése, 
2.Tass utca burkolatfelújítás 
3.Tass utca járdaépítése 
10.Gajdács utca útépítés, burkolat felújítás, 
12.Diófa utca útépítés, járda, zárt csapadék, 
13.Diófa utca parkolók építése 
14.Földvári utca (Dózsa u. – Fő u. közötti szakasz), 
16.Kijelölt gyalogos-átkelőhely létesítése Fő utca 
17.Kijelölt gyalogos-átkelőhely létesítése Békéssámsoni út, 
és a névtelen utca 210 m járda és hozzá tartozó infrastruktúra. 
 

Szűcs István alpolgármester visszajön az ülésre 
 
Varga András bizottsági elnök javasolja a Gajdács utca építését kivenni és inkább az 
intézményeket összekötő utak felújítását javasolja.  
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság javaslatát a Gajdács 
utca kivételével és azzal, hogy a szükséges önerőt az önkormányzat a 2010. évi 
költségvetésében biztosítja. 
 
Varga András bizottsági elnök javasolja, hogy az önerő mértéke is kerüljön bele a 
határozatba, mert már elhangzott 5 %  is és 10 % is. 
 
Litauszki András képviselő javasolja a Gajdács utcával együtt elfogadni a határozatot. 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy a Gajdács utca nem gyűjtő út és a pályázat 
gyűjtő útra van kiírva a pályázat. 
Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság javaslatát a Gajdács utca kivételével bruttó 
120.379.500,-Ft bekerülési költséggel.  
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

365 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
DAOP-2009-3.1.1/B „Önkormányzati tulajdonú belterületi közutak fejlesztése” című 

pályázat dokumentáció műszaki tartalom, valamint az ahhoz tartozó önerő meghatározása 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a 
Településfejlesztési, Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javaslatával 
és részt kíván venni a DAOP-2009-3.1.1.B „Önkormányzati 
tulajdonú belterületi közutak fejlesztése” című pályázati felhíváson 
1. Tass utca útépítése,  
- burkolat felújítása és  
- járdaépítése,  
2. Diófa utca útépítése,  
- járda,  
- zárt csapadék elvezetése és  
- parkolók építése,  
3. Földvári utca útépítés, parkoló (Dózsa u. – Fő u. közötti 
szakasz),  
4. Fő utca kijelölt gyalogos-átkelőhely létesítése, 
5. Békéssámsoni út a kijelölt gyalogos-átkelőhely létesítése, 
6. névtelen utca 210 m járda,  és hozzá tartozó infrastruktúra 
építése, 2 oldali fásítás 
műszaki tartalom mellett bruttó 120.379.500,-Ft bekerülési 
költséggel. A pályázat önerejére bruttó 12.037.950,-.Ft fedezetet 
biztosít a 2010. évi költségvetés terhére és felhatalmazza a 
polgármestert valamennyi, a pályázat beadásához szükséges 
intézkedés megtételére. 
 
Felelős: dr. Garay Rita, polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Krcsméri János képviselő kimegy az ülésről 

 
3. Ingatlanbiztosítása mentőállomás létesítésére 

 
Dr. Garay Rita polgármester tájékoztatásul elmondja, hogy a mai napon ismételten 
Tótkomlóson voltak a mentőszolgálattól és újabb területet mutattak nekik, amit megfelelőnek 
találtak.  Elmondja továbbá, hogy az ülés előtt kiosztották azt a térképvázlatot, amelyen a 
tervezett mentőállomás helye be van rajzolva.  
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy a területen lévő fasort nem vághatják ki.  
 
Dr. Garay Rita polgármester ismerteti a kiadottól eltérő határozati javaslatot: 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonban lévő, a 
Tótkomlós 2323 helyrajzi számon nyilvántartott ingatlanból (a Jankó János Általás Iskola és 
Gimnáziumnak a Békéssámsoni út felőli udvara) telekmegosztás révén létrehozandó 900 m² 
méretű új telket mentőállomás létesítése közérdekű célra történő kötelezettségvállalásként a 
Magyar Állam tulajdonába és egyben az Országos Mentőszolgálat vagyonkezelésébe adja.  
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Felhatalmazza a polgármestert a telekmegosztáshoz szükséges intézkedések megtételére, 
majd az ingatlan közérdekű célra történő átadásáról szóló jognyilatkozatokat aláírására. 
Szavazásra bocsátja az elhangzott határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

366 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Ingatlan biztosítása mentőállomás létesítésére 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 
önkormányzati tulajdonban lévő, a Tótkomlós 2323 helyrajzi 
számon nyilvántartott ingatlanból (a Jankó János Általás Iskola és 
Gimnáziumnak a Békéssámsoni út felőli udvara) telekmegosztás 
révén létrehozandó 900 m² méretű új telket mentőállomás létesítése 
közérdekű célra történő kötelezettségvállalásként a Magyar Állam 
tulajdonába és egyben az Országos Mentőszolgálat 
vagyonkezelésébe adja.  
Felhatalmazza a polgármestert a telekmegosztáshoz szükséges 
intézkedések megtételére, majd az ingatlan közérdekű célra történő 
átadásáról szóló jognyilatkozat aláírására. 
 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Malya György képviselő visszajön az ülésre 

 
4. Matajsz András közterülettel kapcsolatos beadványa 

 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy a kérelmező közterület-használati díj 
módosítására adott be kérelmet többször, de érvényes döntés az egyik részében még nem 
született. 
 
Litauszki András képviselő elmondja, hogy minden tótkomlósi állampolgárnak egyforma 
közterülethasználati díjat kell megállapítani, nem kell megkülönböztetés. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy megdöbbenve tapasztalja, hogy a képviselő 
nem tudja miről van szó, mert most mindenki egységes díjat fizet, mindenkire azonos díj van 
kiszabva.  Azzal egyetért, hogy valóban magas, de korábban aránytalanul kevesebbet fizetett 
Matajsz úr az elmúlt időszakban. Továbbá elmondja, hogy sajnálja, hogy Zsura úr nincs jelen 
az ülésen, mert nyilatkozata a Hír6-on, hogy álláspontja szerint a mások által fizetett díj 
háromszorosát rótták ki. Továbbá azt nyilatkozta, hogy túlzásnak találta, hogy magán 
tulajdonú ház alatti telket egy kalap alá veszik, egy teljesen önkormányzati tulajdonú épület 
bérleti díjával, mert nincs egy kalap alá véve. Véleménye, hogy ez nagy tévedés, ha ezt 
mondta és még azt is mondta, hogy politikai oka van annak, hogy a kérelmező magas díjat 
fizet, mert ami törénik Matajsz András megtaposása. Elmondja továbbá, hogy az volt politikai 
döntés, amikor Matajsz András az akkori közterülethasználati díj 20 %-át fizette, mint a 
többiek és ahhoz képest a jelenleg megállapított díj valóban magas.  
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Litauszki András képviselő kérdése, hogy 2008. évhez viszonyítva, miért olyan meredeken 
emelkedett a közterület-használati díj, mert nem túl barátságos a mértéke? 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy azért mert most lett egységes. mindenki 
egyformán fizet, de ő nagyon keveset fizetett eddig, és nem ez a sok, hanem eddig volt 
nagyon kevés. Továbbá elmondja, hogy a jövő évi költségvetés tervezésekor lehet ezen 
gondolkozni. 
 
Takács Ferenc alpolgármester elmondja, hogy itt folyamatosan csak a Faház területét említi 
Matajsz úr, de ne felejtsék el, hogy a Vasúti Vendéglőnél a bekerített közterületért nem is 
fizet közterület-használati díjat Matajsz úr. 
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 tartózkodással  és 1 ellenszavazat mellett  fogadta el 
az alábbi határozatot: 

367 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Matajsz András közterülettel kapcsolatos beadványa 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közterületek 
használatáról szóló 38/2004. (XII. 14.) rendeletét, a 2009. január 1-
jétől érvényes díjszabására vonatkozóan nem kívánja módosítani. 
 
Felelős: dr. Garay Rita, polgármester 
Határidő: a döntés közlésére azonnal 

 
 

5. Békés Megyei Vízművek Zrt. Együttműködési Szerződés 
mellékletét képező Üzemeltetési Szerződés, valamint a Víz- 
és Csatornaszolgáltatási díjképzés Szabályzatának 
módosítása 

 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy a Békés Megyei Vízművek Zrt. megküldte az 
Együttműködési Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési Szerződésének és a Víz- és 
Csatornaszolgáltatás díjképzés Szabályzatának módosítását. Elmondja továbbá, hogy az 
Együttműködési Szerződés hatályba lépésének feltétele, az Együttműködési Szerződést aláírt 
valamennyi önkormányzat által megadott elfogadó nyilatkozatnak a rendelkezésre állása. 
 
Litauszki András képviselő kérdezi, hogy az Üzemeltetési Szerződés 2-es pontjában szerepel 
a tárgyi eszközök tulajdonjogának speciális szabálya. Kérdezi, hogy ez mit takar? 
 

Gyivicsan György képviselő kimegy az ülésről 
 
Takács Ferenc alpolgármester elmondja, hogy utána néztek, hogy ez valójában mit takar, és 
a szivattyúkról van szó, amik az önkormányzatok tulajdona, és azok tulajdonjogának a 
rendezése szükséges, mivel ez egy elmaradt restanciája volt a Vízműnek. Gyakorlatilag 
lepapírozzák azt, ami a jelenlegi állapot.  
 

Krcsméri János képviselő kimegy az ülésről 
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Litauszki András képviselő kérdezi, hogy nem hozza ez hátrányos helyzetbe az 
önkormányzatot? 
 
Takács Ferenc alpolgármester elmondja, hogy nem, csak egy össze-vissza állapotot akarnak 
rendezni.  
 

Gyivicsan György és Krcsméri János képviselő bejön az ülésre 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy jó lenne egy jogi képviselő független 
véleménye. Továbbá elmondja, hogy folyamatosan adják át a tulajdonukat és a végén ki sem 
tudnak majd szállni az önkormányzatok.  
 
Skultéti Mihály műszaki osztályvezető  elmondja, hogy a Vízmű nagy fogyasztókat vesztett, 
ezért kezdeményezték, hogy  egyedi vízdíj megállapítására kapjanak lehetőséget, hogy így 
próbálják visszaszerezni a nagyfogyasztókat és az 1-es határozati javaslat erre vonatkozik. A 
2-es határozati javaslat a rendszer független eszközökre vonatkozik. A 3-as határozati 
javaslatban a 6-os pont lehetőséget biztosít az önkormányzat részére, hogy az V. E jelzésű 
fejezet rendelkezéseinek rá vonatkozóan történő alkalmazását határozatlan időre kizárhatja.  
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja az 1-es határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 4 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

368 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Békés Megyei Vízművek Zrt. Együttműködési Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési 
Szerződés, valamint a Víz- és Csatornaszolgáltatás díjképzés Szabályzatának módosítása 

 
Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. 2009. október 15-ei Közgyűlése által 
58/2009. (10. 15.) számú határozatával elfogadott Együttműködési 
Szerződés mellékletét képező Víz- és Csatornaszolgáltatás 
díjképzési Szabályzatának módosítását elfogadja. 
Felhatalmazza a polgármestert a Nyilatkozat aláírására és a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. részére történő megküldésére. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: 2009. november 15.   
 

Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a 2-es határozati javaslatot. 
 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

369 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Békés Megyei Vízművek Zrt. Együttműködési Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési 
Szerződés, valamint a Víz- és Csatornaszolgáltatás díjképzés Szabályzatának módosítása 

 
Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. 2009. október 15-ei Közgyűlése által 
57/2009. (10. 15.) számú határozatával elfogadott Együttműködési 
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Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési Szerződés módosítását 
elfogadja. 
Felhatalmazza a polgármestert, a Nyilatkozat aláírására és a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. részére történő megküldésére. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: 2009. november 15.   
 

Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a 3-as határozati javaslatot. 
 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

370 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Békés Megyei Vízművek Zrt. Együttműködési Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési 
Szerződés, valamint a Víz- és Csatornaszolgáltatás díjképzés Szabályzatának módosítása 

 
Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. 2009. október 15-ei Közgyűlése által 
57/2009. (10. 15.) számú határozatával elfogadott Együttműködési 
Szerződés mellékletét képező Üzemeltetési Szerződésmódosítás 6. 
pontja alapján az V. „E” jelzésű fejezet rendelkezéseinek 
Tótkomlós Város Önkormányzat közigazgatási területén történő 
alkalmazását határozatlan időre kizárja. 
Felhatalmazza a polgármestert a Nyilatkozat aláírására és a Békés 
Megyei Vízművek Zrt. részére történő megküldésére. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: 2009. november 15.   

 
 

6. Békéssámson, Rákóczi u. 18/2. számú, 318/2 hrsz-ú 
ingatlanon létesített díszburkolatos parkoló hatósági 
bontásához pénzügyi fedezet biztosítása 

 
 
Dr. Garay Rita polgármester megkérdezi az előterjesztőt, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést 
adni? 
 
Skultéti Mihály műszaki osztályvezető nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Malya György képviselő kérdezi, hogy Békéssámson önkormányzat mennyivel járul hozzá a 
költségekhez? 
 
Szabados Zoltán jegyző elmondja, hogy Tótkomlós állami normatívát kap azért, hogy 
Békéssámsonon is ellátja az építéshatósági feladatokat.  
 
Szűcs István alpolgármester kérdezi, hogy megterhelik a vállalkozó számláját? 
 
Szabados Zoltán jegyző elmondja, hogy be fogják hajtani. 
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Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy a kért összeget a céltartalék terhére javasolja 
biztosítani. 
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot azzal, hogy a 
pénzügyi fedezetet a 2009. évi költségvetésében, a céltartalék terhére biztosítja. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

371 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Békéssámson, Rákóczi u. 18/2. számú, 318/2 hrsz-ú ingatlanon létesített díszburkolatos 

parkoló hatósági bontásához pénzügyi fedezet biztosítása 
 

Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Békéssámson, Rákóczi u. 18/2. sz. 318/2 hrsz-ú ingatlanon lévő 
díszburkolatos parkoló részbeni elbontására, a terepszint eredeti 
állapotra történő visszaállítására 651.625.- Ft pénzügyi fedezetet 
biztosit az önkormányzat  2009. évi költségvetésében a céltartalék 
terhére. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: bontási munka megkezdésére: 2009. november 17. 

 
 

7. „Tótkomlós csatornázásának és szennyvíztisztításának 
fejlesztése” KEOP-7.1.2.0/1F-2008 azonosító számú projekt 
projektfejlesztési szakaszához kapcsolódó tervező 
beszerzésére beérkezett ajánlat elfogadása 

 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy mindenki megkapta az anyagot, mely szerint 
egy érvényes ajánlat érkezett be. A képviselő-testület dönthet úgy, hogy vagy elfogadja az 
ajánlatot, vagy eredménytelennek nyilvánítja.  
 
Varga András bizottsági elnök kérdezi, hogy a tervrajzért kifizetett 13 millió Ft-ot be el lehet 
számolni a pályázatban? Elmondja továbbá, hogy erről már volt szó korábban és ő azt a 
tájékoztatást kapta Deli András úrtól, hogy el lehet számolni. 
 
 Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy erről egy külön határozati javaslatot lehet 
előterjeszteni, de ez az előterjesztés a közbeszerzési eljárásra vonatkozik. 
  

Litauszki András képviselő kimegy az ülésről 
 
Szűcs István alpolgármester javasolja, hogy az eredményhirdetés időpontját tolják ki, 15 
nappal csúsztassák meg és ugyanúgy a szerződéskötés időpontját, továbbá a polgármester és a 
Gazdasági Bizottság elnöke tárgyaljon ez ügyben.  
 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy akkor a határozati javaslat úgy módosul, hogy 
az eredményhirdetés időpontja 2009. november 13-a.  
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Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy a szerződéskötés időpontját nem biztos, hogy 
módosítani kell.  
 
Garay Rita polgármester elmondja, hogy egyeztet a tervezővel időpontot és annak 
függvényében hívja össze a soron kívüli ülést, de várhatóan jövő hét hétfő 16,00 óra lesz. 
Szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

372 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Tótkomlós csatornázásának és szennyvíztisztásának fejlesztése” KEOP-7.1.2.0/1F-2008 
azonosító számú projekt projektfejlesztési szakaszához kapcsolódó tervező beszerzésére 

beérkezett ajánlat elfogadása 
 

Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a KEOP-
7.1.2.0/1F-2008 azonosító számú „Tótkomlós csatornázásának és 
szennyvíztisztításának fejlesztése” tárgyú projekt projektfejlesztési 
szakaszához kapcsolódóan a tervező beszerzésére indított 
közbeszerzési eljárás keretében az összességében legelőnyösebb 
ajánlatot adó UTB Envirotec Kft. (1139 Budapest, Lomb utca 15.) 
ajánlatát elfogadja. A Képviselő-testület a projekt részét képező 
tervezői szolgáltatás költségét a Tótkomlós Város Önkormányzat 
2009. évi költségvetésébe betervezte.  
A képviselő-testület az eredményhirdetés időpontját módosítja és 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás 
eredményét 2009. november 13-án kihirdesse, illetve az UTB 
Envirotec Kft-vel (1139 Budapest, Lomb utca 15.) a szolgáltatásra 
vonatkozó szerződést a tervezett időpontban, 2009. november 22-
én aláírja.  

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: értelem szerint  
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8. A DAOP-2009-3.1.1/B számú „Önkormányzati tulajdonú 
belterületi közutak fejlesztése” elnevezésű pályázathoz 
kapcsolódó pályázati dokumentáció összeállítására a 
pályázatíró kiválasztása 

 
 
Dr. Garay Rita polgármester mivel kérdés, hozzászólás nem volt szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 3 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

373 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
A DAOP-2009-3.1.1/B számú „Önkormányzati tulajdonú belterületi közutak fejlesztése” 
elnevezésű pályázathoz kapcsolódó pályázati dokumentáció összeállítására a pályázatíró 

kiválasztása 
 

Tótkomlós Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a DAOP-
2009-3.1.1/B számú „Önkormányzati tulajdonú belterületi közutak 
fejlesztése” elnevezésű pályázati felhívásra benyújtandó  pályázati 
dokumentáció összeállítására (pályázatírásra) a legalacsonyabb 
összegű ajánlatot adó Euro M-Érték Kft. (székhelye: 6722 Szeged, 
Mikszáth Kálmán u. 17.) nettó 500.000,- Ft+ÁFA azaz bruttó 
625.000,- Ft összegű ajánlatát fogadja el a Képviselő-testület a 
pályázati dokumentáció összeállítás költségét a kisebb összegű 
felújításokra betervezett 40 millió Ft-os keret terhére biztosítja. 
Továbbá felhatalmazza a polgármestert a legjobb ajánlatot adó 
társasággal a szolgáltatásra vonatkozó szerződés aláírására. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

9. Tótkomlós, Békéssámson és Csanádapáca együttes 
pályázatának benyújtása kulturális szolgáltatások fejlesztése 
témakörben rendezvénysátor vásárlására 

 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy előnyt élveznek azok a pályázatok, melyben 
több település is csatlakozik, ezért javasolják a 3 település közösen pályázzon a 
rendezvénysátor beszerzésére. Továbbá elmondja, hogy azt a tájékoztatást kapta, hogy 
amennyiben az önkormányzat rendelkezik EU-s adószámmal, akkor nem kell az ÁFA 
önerejét megfizetni.  
 
Varga András bizottsági elnök javasolja a nagy sátor mellé, kisebb sátrakat is venni. 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy amennyiben 6 település pályázik, akkor a 
maximális pontszámot lehet elérni. 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal, tartózkodás  és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

374 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Tótkomlós, Békéssámson és Csanádapáca együttes pályázatának benyújtása kulturális 

szolgáltatások fejlesztése témakörben rendezvénysátor vásárlására 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 
ahhoz, hogy az önkormányzat közösen pályázzon rendezvénysátor 
beszerzésére Békéssámson és Csanádapáca településekkel.  
A 2010. évi költségvetésében biztosítja az ehhez szükséges 
5.416.666,- Ft-ot és az ÁFA-t (25 %).  
Felhatalmazza a polgármestert a pályázat és az együttműködési 
megállapodások aláírására. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

            Kissné Urgyán Mária intézményvezető 
      Határidő: 2009. november 12. 

 
 

10.  Felhatalmazás LEADER pályázatok együttműködési  
megállapodásának aláírására 

 
Dr. Garay Rita polgármester mivel kérdés, hozzászólás nem volt szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, tartózkodás  és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

375 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Felhatalmazás LEADER pályázatok együttműködési megállapodásának aláírására 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy a LEADER pályázatok IV. tengelyére a 
tótkomlósi szervezetek és személyek által benyújtandó, a 
feltételeknek megfelelő pályázatok eredményes benyújtása 
érdekében együttműködési megállapodásokat írja alá. 

  
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

            Kissné Urgyán Mária intézményvezető 
      Határidő: 2009. november 12. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


11. Pályázat benyújtása testvér települési kapcsolatok 
erősítésére 

 
 

Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy 100 %-os támogatottságú  a pályázat, de ebben 
az esetben is az ÁFA összegét kell biztosítani, ami az önerő. 
 
Krcsméri János képviselő kérdezi, hogy itt nem a civil szervezetek és az önkormányzat 
közösen adja az önerőt? 
 

Gyivicsan György képviselő  kimegy az ülésről 
 
Kissné Urgyán Mária intézményvezető elmondja, hogy a Rákóczi Szövetség budapesti 
szervezetének van adószáma, ezért tette ezt a javaslatot, mert a helyi szervezetnek nincs 
adószáma. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy ez rossz indok volt, mert egyáltalán nem 
számít , hogy kinek van adószáma, hanem az számít, hol van a rendezvény. 
 
Kissné Urgyán Mária intézményvezető elmondja, azt kell eldönteni, hogy a város önállóan 
pályázik-e vagy a civilekkel közösen. Továbbá elmondja, hogy testvértelepülése a városnak 
van és ő fogja össze a civilszervezeteit.  
 

Gyivicsan György bejön az ülésre 
 

Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy az előterjesztés szerint az önkormányzat 
pályázik. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, úgy néz ki, hogy a város fizet mindent és viszik 
majd az egyházat és a szövetséget. Továbbá elmondja, hogy így is dönthetnek, csak akkor 
tudják, hogy miről döntetnek. 
 

Szűcs István alpolgármester kimegy az ülésről 
 
Krcsméri János képviselő elmondja, hogy a város pályázik és majd ha lesz program, akkor 
viszik azokat a civil szervezeteket, akiket érint.  
 
Szabados Zoltán jegyző elmondja, hogy a határozati javaslatban is az van, hogy az 
önkormányzat pályázik. 
 
Kissné Urgyán Mária intézményvezető kérdezi, hogy akkor ne kerüljön bele a Rákóczi 
Szövetség és az Evangélikus Egyházi Közösség?  
 
Varga András bizottsági elnök kérdezi, hogy miért ne kerülhetnének bele? 
 
Dr. Garay Rita polgármester  szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. 
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

376 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Pályázat benyújtása testvér települési kapcsolatok erősítésére 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot 
nyújt be a Hajdúvölgy-Körösmente Térség Fejlesztésért Közhasznú 
Egyesülethez testvér települési kapcsolatok ápolására. A 2010. évi 
költségvetésébe betervezi és megelőlegezi a 810.000,- Ft költséget. 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázat és az együttműködési 
megállapodások aláírására. Továbbá a szükséges ÁFA-t (25 %) a 
2010. évi költségvetésében biztosítja.  

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

            Kissné Urgyán Mária intézményvezető 
      Határidő: 2009. november 12. 

 
 
12. Pályázat benyújtása közösségi célú fejlesztés keretében 

települési gyűjtemények fejlesztésére 
 

Dr. Garay Rita polgármester  elmondja, hogy ugyan az a helyzet, mint az előző pályázat 
esetében, csak az ÁFA-t kell biztosítani az önkormányzatnak. 
 
Malya György képviselő kérdezi, hogy mennyi a támogatottsága a pályázatnak? 
 
Dr. Garay Rita polgármester  elmondja, hogy nettó 100 %.  
 

Szűcs István alpolgármester visszajön az ülésre 
 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

377 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Pályázat benyújtása közösségi célú fejlesztés keretében települési gyűjtemények fejlesztésére 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot 
nyújt be a Hajdúvölgy-Körösmente Térség Fejlesztésért Közhasznú 
Egyesülethez a települési gyűjtemények fejlesztése témakörben 
idegenforgalmi kiadvány és képeslapok készíttetésére. Az ehhez 
szükséges 3.000.000,- Ft jövő évi költségvetéséből megelőlegezi. 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázat és az együttműködési 
megállapodások aláírására. Továbbá a szükséges ÁFA-t (25 %) a 
2010. évi költségvetésében biztosítja.  

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

            Kissné Urgyán Mária intézményvezető 
      Határidő: 2009. november 12. 
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14. A 305/2009. (IX. 30.) kt. határozat módosítása – a DAOP-
2009-5.1.1.B „A városi örökség megőrzése és 
korszerűsítése” pályázat önerő megállapítása 

 
 

Dr. Garay Rita polgármester  megkérdezi az előterjesztőt, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést 
adni? 
 
Hajdu Zoltán műszaki ügyintéző elmondja, hogy a korábbi döntés egy közelítő bekerülési 
költséggel született, mert akkor a pontos önerőt még nem tudták. Továbbá elmondja, hogy a 
pályázatot benyújtották és ezért szükséges az önerő pontos meghatározása, amely bruttó 
2.447.803,- Ft.  
 
Dr. Garay Rita polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 3 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

378 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
A 305/2009. (IX. 30.) kt. határozat módosítása – a DAOP-2009-5.1.1.B „A városi örökség 

megőrzése és korszerűsítése” pályázat önerő megállapítása 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 305/2009. 
(IX. 30.) sz. határozatát akként módosítja, hogy a DAOP-2009-
5.1.2.B „A városi örökség megőrzése és korszerűsítése” című 
pályázati felhívásra benyújtott pályázat önerő mértékét bruttó 2,2 
millió Ft-ról, bruttó 2.447.803,- Ft-ra változik, melyet az 
önkormányzat 2010. évi költségvetésébe betervez. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

      Határidő: azonnal 
 
 
15.  A Postahivatal környezetében parkolók létesítése 

 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy azért kérte felvenni napirendre ismételten a 
parkoló ügyét, mert a tervre kifizettek 600 e Ft-ot és a posta még az idén tudna biztosítani 1,5 
millió Ft-ot, de a következő évben nem valószínű.  
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy sokallja, de ha nem csinálják meg az idén a 
posta már nem fog hozzá tenni jövőre és a tervezési díj is kidobott pénz lesz.  
 
Dr. Garay Rita polgármester kérdezi, hogy a kivitelezést még az idén meg tudnák csinálni? 
 
Szűcs István alpolgármester javasolja, hogy az önkormányzat gazdasági társaságát bízzák 
meg a munkák elvégzésével. 
 
Dr. Garay Rita polgármester ismerteti a határozati javaslatot: 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete megrendeli a Tótkomlós, postahivatal 
környezetében létesítendő parkolók építési munkáit a Komlós Településszolgáltatási Kft-től 
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(5940 Tótkomlós, Kossuth u. 2.) bruttó 4.049.082,- Ft ellenértékben és fedezetet biztosít a 
Pénzügyi Bizottság kisösszegű felújításokra betervezett 40 millió Ft-os keret terhére, valamint 
felhatalmazza a polgármestert a parkolók létesítésével kapcsolatos valamennyi intézkedés 
megtételére, szerződések, megállapodások aláírására. 
 
A képviselő-testület 11  igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

379 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
A Postahivatal környezetében parkolók létesítése 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete megrendeli a 
Tótkomlós, postahivatal környezetében létesítendő parkolók építési 
munkáit a Komlós Településszolgáltatási Kft-től (5940 Tótkomlós, 
Kossuth u. 2.) bruttó 4.049.082,- Ft ellenértékben és fedezetet 
biztosít a Pénzügyi Bizottság kisösszegű felújításokra betervezett 
40 millió Ft-os keret terhére, valamint felhatalmazza a 
polgármestert a parkolók létesítésével kapcsolatos valamennyi 
intézkedés megtételére, szerződések, megállapodások aláírására. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

      Határidő: azonnal 
 
 

EGYEBEK 
 
 
Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy most van folyamatban a buszmegálló és 
környéke építése, de a pályázat a Marx utcában az útfelújítást nem támogatja. Javasolja, hogy 
az önkormányzat biztosítson 3,5 millió Ft + ÁFA összeget az út aszfaltozásához.  
 
Gyivicsan György képviselő kérdezi, hogy az útpályázatba nem lehetne bele tenni és a többi 
utcával együtt megcsinálni? 
 
 Dr. Garay Rita polgármester elmondja, hogy várja a döntést a kivitelező. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy meg kellene keresni a Volánt és Közútkezelő 
Kht-t és hozzájárulást kérni az útfelújításhoz. 
 
Szűcs István alpolgármester elmondja, hogy ez önkormányzati út.  
 

Szűcs István alpolgármester távozik az ülésről 
 

Dr. Garay Rita polgármester ismerteti a határozati javaslatot: 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete árajánlatot kér a DHT Konzorcium 
(Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, Béke út 15.) a mélyépítési munkák elvégzésére kötött 
keretszerződés alapján a Marx utca útburkolatának felújítására a Kossuth  utcától kezdődően 
a Szabadság tér végéig (1040 m2) terjedő szakaszra. 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete maximálisan 3.500.000,- Ft+ÁFA 
összeget biztosít a fenti útszakasz aszfaltozására az Önkormányzat 2009. évi 
költségvetésében a kisebb összegű felújításokra tervezett 40 millió Ft-os keret terhére. 
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Amennyiben a DHT Konzorcium (Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, Béke út 15.) ajánlata a 
3.500.000,- Ft+ÁFA összeget nem haladja meg, úgy felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
DHT Konzorciummal (Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, Béke út 15.) a fenti értékig a 
kivitelezésre a szerződést megkösse és aláírja. 
Felhatalmazza dr. Garay Rita polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és az 
ajánlattevővel a szerződés aláírására. 
 
A képviselő-testület 7  igen szavazattal, 3 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

380 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Árajánlat kérés a Marx utca ( Kossuth utcától kezdődően a Szabadság tér végéig) 

útburkolatának felújítására 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete árajánlatot kér 
a DHT Konzorcium (Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, Béke út 15.) a 
mélyépítési munkák elvégzésére kötött keretszerződés alapján a 
Marx utca útburkolatának felújítására a Kossuth  utcától kezdődően 
a Szabadság tér végéig (1040 m2) terjedő szakaszra. 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete maximálisan 
3.500.000,- Ft+ÁFA összeget biztosít a fenti útszakasz 
aszfaltozására az Önkormányzat 2009. évi költségvetésében a 
kisebb összegű felújításokra tervezett 40 millió Ft-os keret terhére. 
Amennyiben a DHT Konzorcium (Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, 
Béke út 15.) ajánlata a 3.500.000,- Ft+ÁFA összeget nem haladja 
meg, úgy felhatalmazza a polgármestert, hogy a DHT 
Konzorciummal (Duna Aszfalt Kft. Tiszakécske, Béke út 15.) a 
fenti értékig a kivitelezésre a szerződést megkösse és aláírja. 
Felhatalmazza dr. Garay Rita polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére és az ajánlattevővel a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

      Határidő: azonnal 
 
Dr. Garay Rita polgármester tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy a Tótkomlósi Úszó 
Egyesület és a Tótkomlósi Rozmár Szenior Úszó Klub Egyesület levélben kereste meg azzal, 
hogy a LEADER IV. tengely uniós vidékfejlesztési kezdeményezés civil szervezetek számára 
meghirdetett pályázat keretében téli légtartó sátor és ennek kiszolgáló berendezéseire 
kívánnak pályázatot benyújtani és kérik a képviselő-testületet, hogy támogassa a pályázat 
benyújtását. Elmondja továbbá, hogy amennyiben a pályázat nyer, az üzemeltetés költségét a 
Kft-nek be kell vállalni. Megkérdezi az ügyvezető asszonyt, hogy utána néztek a sátor 
üzemeltetési költségeinek? 
 
Herczegné Mihály Rita ügyvezető elmondja, hogy a költségek alakulása időjárás függő, ez az 
időszak november és március közé esik. Továbbá elmondja, hogy árajánlatot kértek és 15-19 
m3/óra gázfogyasztással lehet számolni. Tájékoztatásul elmondja, hogy a mostani szezontól 
termálvízzel biztosítják a fűtést.  
 
Hovorka István képviselő kérdése, hogy mennyi az önerő? 
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Herczegné Mihály Rita ügyvezető elmondja, hogy 12 millió Ft + ÁFA és az önerőt a két civil 
szervezet biztosítja.  
 
Benyó Pál bizottsági elnök kérdezi, hogy a vízforgatás költségeire készült számítás? 
 
Herczegné Mihály Rita ügyvezető elmondja, hogy gyógyvíz lenne a medencében.  
 
Hovorka István képviselő kérdése, hogy készült tanulmány a kihasználtságra vonatkozóan, 
hiszen van fedett medence, amely a téli úszás lehetőséget tudja biztosítani. Véleménye szerint 
a nyári programokat kellene fejleszteni. 
 
Herczegné Mihály Rita ügyvezető elmondja, hogy elégedetlenek a vendég úszók és 
lemorzsolódnak, mivel csak egy pálya marad szabadon és kint a hidegben meg nem lehet 
úszni. 
 
Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy 30 éve kint úsztak a gyerekek a termálvízben 
és nem volt befedve.  
 
Herczegné Mihály Rita ügyvezető elmondja, hogy nem 36 fokos a termálvíz, csak 30 – 32 
fokos.  
 
Dr. Garay Rita polgármester ismerteti a határozati javaslatot: 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Tótkomlósi Úszó Egyesület és a 
Tótkomlósi Rozmár Szenior Úszó Klub Egyesület által, téli légtartó sátor beszerzésére 
vonatkozó pályázat benyújtását támogatja, de az üzemeléshez szükséges fűtési költséget a 
Komlós Településszolgáltatási Kft. részére nem tudja biztosítani. 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület 9  igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül fogadta el az 
alábbi határozatot: 

381 /2009. (XI. 2.) kt. határozat: 
Pályázat benyújtása téli légtartó sátor beszerzésére 

 
Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Tótkomlósi 
Úszó Egyesület és a Tótkomlósi Rozmár Szenior Úszó Klub 
Egyesület által, téli légtartó sátor beszerzésére vonatkozó pályázat 
benyújtását támogatja, de az üzemeléshez szükséges fűtési 
költséget a Komlós Településszolgáltatási Kft. részére nem tudja 
biztosítani. 
 
Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

      Határidő: azonnal 
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Dr. Garay Rita polgármester az elhangzott döntésekkel kapcsolatban nem kezdeményez 
ismételt tárgyalást.  
 
 
Mivel az ülésen több napirend, egyéb felvetés nem hangzott el, a polgármester az ülést ezzel 
berekesztette. 

Kmf. 
 
 
 Dr. Garay Rita                  Szabados Zoltán  
               polgármester                     jegyző 
 
 
 
 
Tuska Pálné és Varga András jkv. hitelesítők a kézhezvételt követő 2 napon belül a 
hitelesítést nem végezték el, észrevételt nem tettek, ezért a jegyzőkönyv Tótkomlós Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat képviselő-testülete és szervei 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 9/2007. (III. 27.) rendelet 43. § (2) bekezdése 
alapján hitelesítettnek tekintendő. 
 
 
 
Szabados Zoltán  
         jegyző 
 
 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com

